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Aerdenhout, 6 september 2018 

 

 

Woonkern Aerdenhout als vuurwerkvrije zone 

 

Beste Burgemeester en Wethouders, 

Aan het voorstel om Aerdenhout / Bloemendaal een veiligere plek te maken tijdens de jaarwisseling, 

wil ik graag een paar opmerkingen aanvullen: 

1) De kwestie van wel/niet afsteken van vuurwerk moet los gezien worden van de landelijke 

discussie rondom het vieren van de jaarwisseling. Aerdenhout / Bloemendaal is een 

bijzondere gemeente met een uitzonderlijke configuratie. Er zijn vele huizen met een rieten 

dak.  In mijn ogen gaat de discussie dan ook niet over de overlast, maar over de veiligheid. 

 

2) De traditie om vuurwerk af te steken met oud en nieuw bestaat al jaren en huizen met een 

rieten dak ook. Wat is veranderd is de hoeveelheid en kracht van het vuurwerk dat 

afgestoken wordt. De enorme vuurwerkpakketen die tegenwoordig worden verkocht, zijn 

bijzonder krachtig en kunnen ravages veroorzaken als ze op een rieten dak terecht komen. 

Gezien het (brand) gevaar van deze ontwikkeling, zijn nieuwe maatregelen noodzakelijk. En 

dat is de verantwoordelijkheid van ons als burgers en van de Gemeente.    

 

3) De 150 meter regeling was een begin maar is helaas niet genoeg. Jaar na jaar vinden we 

vuurwerk afval in de tuin. Als mensen vuurwerk gaan afsteken tijdens de jaarwisseling gaat 

niemand een rondje maken om te kijken of er binnen een straal van 150 meter riet gedekte 

huizen staan. Soms zijn de huizen niet eens direct zichtbaar vanaf de straatkant.  

 

4) In Aerdenhout is de hoeveelheid huizen met een rieten dak zo groot dat het de facto 

verboden is (volgens de 150 meter regeling) om vuurwerk af te steken. Toch wordt het ieder 

jaar gedaan mede omdat de huidige regel moeilijk is toe te passen en daardoor uitvoerbaar 

is. 

De beste manier om duidelijk te maken dat in Aerdenhout geen vuurwerk afgestoken mag worden is 

om dit gebied als vuurwerkvrije zone aan te wijzen. Het handhaven daarvan zal ook veel makkelijker 

zijn. 

Ik hoop dat de Gemeente deze stap durft te nemen met het oog op de veiligheid.  

Met vriendelijke groeten, 

x 


